
Fäxhult      PROTOKOLL 

Samfällighetsförening 

512 94  HOLSLJUNGA    2023-03-26 

 

Art: Styrelsemöte 

Tid: 11.00 – 13.00 

Plats: Hos Karina Kramps på Tjärvägen 10 

Närv: Tony Hjortsberg 
Eira Hallikainen 

 Karina Kramps 
Stefan Arvidsson 

 Andreas Eriksson-Sik 
 Eva Larsson  
 Oliver Vollert  
 

§ 1 Mötets öppnande 

 Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

§ 2 Dagordningen 

 Upplästes och godkändes 

§ 3 Val av sekreterare 

Till sekreterare för mötet valdes Eva Larsson. 

§ 4 Val av justerare 

 Till att justera dagens protokoll valdes Andreas Eriksson-Sik. 

§ 5 Föregående mötes protokoll 

Gicks igenom, betongelementen till båtiläggningsplatsen finns men vi väntar på L-stöden 
till parkeringen för att frakta dessa samtidigt. 

 

§ 6 Ekonomi 

Ekonomin är fortsatt god. Förslag till förbättringar lämnas till Tony senast 20/4 för att 
kunna upprätta en budget. Vårt nuvarande ekonomiprogram kommer att upphöra. Visma 
har ett program (E ekonomi) som kostar 2.235:-/år. Mötet BESLUTADE att använda oss 
av det fortsättningsvis. 

 

 



§ 7 Arbetsgrupper 

Bryggor: Virket på båtbryggorna behöver bytas. 124 m behövs. Tony beställer på 
Västkuststugan. Andreas ska även kolla om bänkarna behöver åtgärdas.  
Byte av detta kommer att ske på Påskdagen.  
 
Parkområde: Gräsklippning; Eira har ett förslag som hon kommer att fråga och 
återkommer till styrelsen när hon vet besked. Vi var överens om att vi inte klipper slänten 
runt fotbollsplan med gräsklippare, utan tar det på arbetsdagarna istället, vilket gör att vi 
inte kommer att behöva någon ”handgräsklippare”. Åkgräsklipparen är inlämnad på 
service. 

Brunnar: Tony och Stefan har försökt att reda ut hur våra brunnar ”fungerar”, vilket inte 
var så lätt. Tony pratar med Lage om en ev. dokumentation. Eva ringer Jan-Åke Lindahl 
f.d. Svenljunga Rör och hör om/vad har kan hjälpa oss med.  

Vägar: Vi har fått en offert på 33.600:- + moms för att fixa till stora backen på 
Holsjövägen. Mötet BESLUTADE att vi genomför detta, till den kostnaden. Tony tar 
kontakt med Kvarnelind om när det är mest lämpligt att göra detta. 
 
Det finns grus vid trekanten att använda till mindre ”vägunderhåll” 

 

 Trivsel: vi behöver se över borden i Strandstugan och ev byta ut några då och då. 

Veden till bastun är i det närmsta slut. Tony kollar med Knut om att köpa lite av honom. 
Är det någon som sågar ner nåt så är föreningen intresserad av att köpa bastuved. 
Karina kommer att ordna loppis och grillkväll. 

Hemsida:  

 

§ 8 Kommande aktiviteter 

 Bryggrenovering 31/3 kl. 10.00 

 Arbetsdag 27/4 kl. 10.00 – 13.00 
 Eira: Fixar bensin, tråd o dyl. 
 Karina: Korv med bröd och potatismos, dryck m.m 
 Tony: Arbetsschema 
 
 Årsmöte 9/6 kl. 10.00 

Loppis 21/7 kl. 14.00 – 16.00 
 Grill o aktivitetskväll 11/8 kl. 16.00 
  
 
§ 9 Övriga frågor 

 Va-gruppen skickar ut protokollet/skrivelsen från mötet med kommunen. 

Tony meddelade att han och Bettan inte kommer att hålla i midsommarfirandet iår. 

  



 
 
§ 10 Nästa möte  

 Nästa styrelsemöte är den 19/5 kl. 11.00 i Strandstugan. 
 
§ 11 Mötets avslutning 

 Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 

 Svenljunga 2024-03-17 

 

 Vid protokollet    Justeras 

 

 

 

 Eva Larsson     Andreas Eriksson-Sik 

 

 

 

  

 

   


